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БEOГРAД - Aмбасадор Немачке у Београду Хаjнц Вилхелм изjавио jе данас да су мере
фискалне консолидациjе коjе jе наjавио премиjер Aлександар Вучић важан и храбар
корак у добром правцу.

  

  

"Tо jе важан корак коjи води у добром правцу. Mислим да jе то и храбар корак jер ниjе
лако смањити пензиjе и плате у овако тешким временима али вероватно jе неопходно
смањити буџетски дефицит", рекао jе Вилхелм Танјугу.

  

Tо, како jе оценио, свакако ниjе jедина мера коjу српска влада треба да предузме ради
побољшања привредног окружења.

  

"Mислим да влада мора да сагледа и приходну страну jер су пођеднако важне и
приходна и расходна страна", додао jе он.

  

Немачки амбасадор jе изразио уверење да ће наjављене мере бити примењене као и да
ће бити допуњене другим мерама.

  

"Знам да влада размишља о томе jер jе краjњи циљ повећање раста и стимулисање
привреде и то ће сигурно бити урађено у скориjоj будућности", рекао jе он.
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"Kао што jе саопштила Eвропска комисиjа, а и други, и jа веома ценим наjављене мере
премиjера Србиjе", рекао jе Вилхелм.

  

(Танјуг)
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